
*  In 2016 is de gemeenteraad geïnformeerd dat Wijchen in aanmerking komt voor het 

aftelsysteem. In 2018 werd meegedeeld dat het systeem in 2020 gerealiseerd zou 

worden. In 2022 is de gemeenteraad, naar aanleiding van vragen van Kernachtig 

Wijchen, opnieuw geïnformeerd dat de invoering van het systeem waarschijnlijk in de 

tweede helft van 2024 zou plaatsvinden. Inmiddels is het 2025 en is het systeem er nog 

steeds niet. 
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Aanleiding: 

De lange wachttijd bij de spoorwegovergang Hoefsestraat is een langlopend dossier*. 

Enkele jaren geleden is de achterliggende kruising (Hoefsestraat-Stationslaan-Ringlaan) 

heringericht, wat gelukkig heeft geleid tot een betere doorstroming van het verkeer op 

deze kruising. Helaas blijven de spoorbomen echter nog even lang gesloten als voorheen. 

Dit wordt onder andere veroorzaakt door vertrekkende treinen vanaf station Wijchen 

richting Nijmegen. 

ProRail past in Nederland verschillende technieken toe om de wachttijd bij 

spoorwegovergangen vlak naast een station te verkorten. Al bijna tien jaar belooft 

ProRail deze techniek ook in Wijchen toe te passen, maar tot op heden is dat nog steeds 

niet gebeurd. Uit contact tussen een betrokken inwoner en ProRail is inmiddels duidelijk 

geworden dat de invoering van het zogenaamde “aftelsysteem” in Wijchen opnieuw 

vertraging oploopt. 

Kernachtig Wijchen ergert zich aan de gang van zaken en ziet graag dat ProRail werk 

maakt van het plaatsen van het aftelsysteem. 
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Vragen: 

- Is het college ervan op de hoogte dat ProRail het aftelsysteem later realiseert dan 

eerder is gecommuniceerd?  

- Zo ja, hoe is het college op de hoogte gesteld?  

- Heeft ProRail de gemeente Wijchen actief geïnformeerd over uitstel van het 

realiseren van de toegezegde techniek?  

- Hoe verloopt de communicatie met ProRail in het algemeen?  

- Wat kan het college doen om ervoor te zorgen, of de kans te vergroten, dat het 

aftelsysteem zo snel mogelijk in Wijchen wordt gerealiseerd?  

 

Namens de fractie van Kernachtig Wijchen, 

Tim Klinkhamer 




